
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 26/9/2023 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη αναζήτησης ευθυνών για τον κίνδυνο καταστροφής από την 

πρόσφατη πλημμύρα στην Θεσσαλία των ελικοπτέρων της βάσης του 
Στεφανοβίκειου, στο Νομό Μαγνησίας» 

 

Κύριε Υπουργέ,  
 

Θλιβερή είναι η εικόνα που κυκλοφορεί σε Μέσα Κοινωνικής Δικτύωσης, όπου απεικονίζονται 
οι πλημμυρισμένες εκτάσεις της βάσης του στρατού στο Στεφανοβίκειο της Μαγνησίας, στην 
οποία, ως γνωστόν, σταθμεύουν πολεμικά ελικόπτερα, με κάποια εξ’ αυτών βυθισμένα στο 
νερό. Επιπλέον θλίψη μας προκάλεσε, το ότι αυτό που απασχόλησε περισσότερο το ΓΕΕΘΑ 
ήταν το πώς διέρρευσαν οι φωτογραφίες που ήδη κυκλοφορούν και όχι το πώς θα διασωθούν 
τα ελικόπτερα, που έχουν πληρωθεί από τους Έλληνες πολίτες. Και δεν αναφερόμαστε μόνο 
στα παλαιά ελικόπτερα τύπου «Χίουι», τα οποία έσπευσαν κάποιοι να παρουσιάσουν ως 
παροπλισμένα, αλλά κυρίως, στα νέας τεχνολογίας τύπου «Apache», τα οποία αποτελούν την 
«αιχμή του δόρατος» της ελληνικής Πολεμικής Αεροπορίας και της Αεροπορίας Στρατού. Τα 
παραπάνω αναφερόμενα προκαλούν εύλογα ερωτήματα, τα οποία απαιτείται να απαντηθούν 
από την αρμόδια πολιτική ηγεσία. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Σε ποια κατάσταση είναι τα ελικόπτερα στην βάση του στρατού στο Στεφανοβίκειο, πριν και 

μετά τις πρόσφατες πλημμύρες στην Θεσσαλία; 

2. Ποιος φταίει για τη μη έγκαιρη απομάκρυνση όλων των ελικοπτέρων από την ανωτέρω 

στρατιωτική βάση, μόλις έγινε αντιληπτός ο κίνδυνος επέκτασης της πλημμύρας που 

πρόσφατα έπληξε την Θεσσαλία; Έχετε προβεί στις απαραίτητες έρευνες και αποδόσεις των 

αναλογουσών ευθυνών;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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